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Sakskart, styremøte 14. februar 2023            

  
 
Sak 1/23  Godkjenning av innkalling   
  

Vedtak:  
Innkallingen godkjennes   

  
  
Sak 2/23  Godkjenning av referat fra styremøte 9. desember 2022 
  

Vedtak:  
Referat fra styremøtet 9. desember godkjennes  

 
 
Sak3/23  Protokoll fra møte i representantskapet 20. desember 2022 
 
  Innstilling til representantskapet: 
  Protokoll fra møtet 20. desember 2022 godkjennes 
 
 
Sak 4/23 BEST-konferansen 2023 
  
 Vedtak:  
 Styret slutter seg til tema og opplegg for BEST-konferansen 2023 
 
 
Sak 5/23 Uttalelse fra Osloregionen om insentivordningen for film- og tv-serie produksjoner 
 
  Uttalelsen som ble behandlet ligger her:  

https://www.osloregionen.no/wp-content/uploads/Incentivordningen-for-film-og-tv.pdf  
 
 Vedtak: 
 Styret slutter seg til vedlagte uttalelse  
 
Orienteringssaker:  
 
Sak 7/23  Orientering fra styrets medlemmer om aktuelle saker i regionen  

 
Indre Østfold:  
Jobber med å bygge nye Østfold. Det jobbes med planverk for det nye fylket, som det nye fylket 
skal behandle. Jobber også med aller første arealplan i nye Indre Østfold kommunene. Blir 
spennende å se hvordan statsforvalter vil forholde seg til denne.  

 
Gjøvikregionen 
NTNU vil ha medisinutdanning på Gjøvik. Det er viktig for Gjøvikregionen. Jobber også med 
utredningene fra Helsepersonellkommisjonen og Energikommisjonen. Det arrangeres Stor-Oslo 
Nord konferanse 13. april på Sentralen i Oslo.  

 
Kongsvingerregionen: 
Har mye fokus på NTP. Ønsker mer gods på bane og ønsker å avlaste Alnabru. Jobber bredt 
med dette, bl.a. med Nordland, mfl.  

 
Gardermoregionen:  
Regionen fikk en omstillingspakke fra Viken fylkeskommune på grunn av den svært vanskelige 
situasjonen under pandemien. Disse midlene går inn i et større arbeid med næringsutvikling i 
regionen og gjennomføring av en strategisk næringsplan. Ønsker et mer diversifisert næringsliv. 
Ønsker også høyskole og fagskoletilbud som en del av dette. Utviklingen i Gardermoen 

https://www.osloregionen.no/wp-content/uploads/Incentivordningen-for-film-og-tv.pdf


næringspark skyter fart etter at en rekkefølgebestemmelse nå er blitt løst. Regionen blir nå med 
som et mer aktivt medlem i Airport Region Council sammen med Viken fylkeskommune. Ser 
verdien av samarbeid med andre om utvikling av flyplassregioner.  

 
Nedre Romerike: 
Jobber også med NTP. NTP har mer fokus på strekninger enn systemer. Som et semiurbant 
område, er vi opptatt av systemer, som f.eks. Kongsvingerbanen. Positiv til at Osloregionen 
setter rekruttering på agendaen. Viktig at planverket i nye Akershus treffer godt. 
Ungdomskriminalitet og utenforskap er også viktige temaer for oss. Viktig å vite hvordan man 
skal jobbe med de få som står for mye av kriminaliteten. Har lært mye av København som har 
mye erfaring rundt dette. Ta gjerne kontakt dersom dere vil vite mer om dette.  

 
Hamarregionen:  
Vi har mye fokus på skolestruktur og sykehusstruktur. Mye følelser rundt dette. Høgskolen i 
Innlandet har søkt om universitetsstatus for 3. gang. Jobber med regionvekstordningen og 
insentiver i forhold til kollektivtrafikk. Er også opptatt av krafttilgangen til regionen og statsnetts 
planer. Jobber med Skandinavias største datasenter, som skal lokaliseres i regionen. Får besøk 
av kommunalkomiteen på Stortinget i dag.  

 
Oslo:  
Byrådet la i januar fram en strategi for bærekraftig reiseliv. Har antakelig felles målsettinger med 
resten av regionen. Vil gjerne samarbeide om dette.  

 
Drammensregionen:  
Renseanlegg nitrogen blir antagelig vedtatt i dag, sammen med Asker og Lier. Øvre Eiker 
etablerer et eget. Holmestrand er bekymret for at mange skal bygge samtidig, fordi dette 
utfordrer plankapasiteten. Bra om staten bidrar til å samordne disse prosessene. Når det gjelder 
transport, er vi bl.a. opptatt av tilrettelegging for gående og syklende. Det ville også vært en 
fordel med en bedre samordning mellom billettsystemer på Østlandet, slik at det ble lettere å 
reise mellom ulike områder. Det er viktig å få fart på byvekstavtalearbeid for de som ikke er 
kommet i gang. Vi er opptatt hav som skjer videre med E-134 Dagslett - Lier Har akkurat hatt 
komitebesøk. Det er bra med besøk, og vi har mye å vise fram.  

 
Ringeriksregionen 
NTP og statsbudjsettet er veldig viktig. Som det nylig er kommet fram, har vi Norges mest 
trafikkfarlige vei, E-16 gjennom Hole, ifølge SVV. Vi er veldig opptatt av at penger til veien 
kommer inn i NTP. Slik det ligger an nå, stoppes prosjektet opp i en tunnel midt under 
Sollihøgda. Det vil bli en propp med mye kø. Det bekymrer også Hallingsdalsregionen og 
Valdresregionen. Jernbanekampanjen er veldig viktig for Ringeriksregionen.  

 
Mosseregionen:  
Vi er opptatt av de nye fylkene. NTP også viktig. Denne regionen er vekstregionen. Viktig at vi 
jobber sammen om utfordringene og mulighetene i forhold til dette. Også enig i at Osloregionen 
bør jobbe med kompetansebehovet. Dette er en betydelig utfordring for vårt næringsliv. 
 
Vedtak:  
Saken tas til orientering  

  
  
Sak 7/23  Rapport fra interessepolitisk utvalg 

 
Vedtak:  
Saken tas til orientering  

 
 
Sak 8/23 Næringspolitisk posisjonsnotat – fremdrift 
  

Vedtak:  
Saken tas til orientering 



 
 
 
 
 
Sak 9/23 Status for arbeidet med innspill til NTP 
  

 Vedtak:  
Saken tas til orientering  

 
 
Sak 10/23 Status for arbeidet med jernbanekampanje 
 

 Vedtak:  
Saken tas til orientering  

 
 
Sak11/23 Prosjekt Oslofjorden: Dialogmøte om regionalt samarbeid om avløpssektoren 
  

 Vedtak:  
Saken tas til orientering  

 
 
Sak 12/23 Status for prosjektet Grønne næringstransporter 
 

 Vedtak:  
Saken tas til orientering  

 
 
Sak 13/23 Energisituasjonen på Østlandet 

 
Vedtak: 
Saken tas til orientering 

 
 
Sak 14/23 Status i det internasjonale profileringsarbeidet 
  Presentasjoner er vedlagt referatet.  
 
  Vedtak:  
  Saken tas til orientering 
 

 
Sak 15/23 Korte orienteringer fra sekretariatet   
 
  Vedtak:  
  Saken tas til orientering 
 
  
Sak 16/23  Eventuelt  

 
 


